

4A. DELEGATES ASSEMBLY *ASSEMBLÉE DES DÉLÉGUÉS*

Change of Format and Dates of General Assembly /
Changement de format et dates de l'assemblée générale

Proposal:

June 23, 2018: Extraordinary Delegates' Assembly

Sport Decisions

Reforms

Regulations

Preliminary Budget for next season presented

**1 September 2018: Ordinary Delegates' Assembly & Sport-
Technical Meeting**

Finances (Closing of Accounts of previous season, voting new
budget)

Decharge for Committee

Elections of Committee

Plus: Sport Technical Meeting (Ex-Kick-Off)

4B. DELEGATES ASSEMBLY *ASSEMBLÉE DES DÉLÉGUÉS*

Competition Fees *Frais de Compétitions*

There has been a Recourse against the decision of the CC to Change the Competition fees for 2017-18. The Recourse Commission has decided it is not competent to decide this question.

Therefore, the Delegates' Assembly in June 2018 will be asked to vote:

- 1- Any increases in competition Fees for 2018-19
- 2- Retroactively vote on the increases in Competition Fees of 2017-18

If accepted the protesting clubs will be asked to pay outstanding fees. If rejected the disputed amount will be refunded. Provisions have been made in the budget.

Il y a eu un recours contre l'augmentation de certaines frais de compétitions pour 2017-18. La Commission de Recours a jugé ne pas être le for compétent pour décider cette questions.

*En consequence, l'assemblée des délégués de Juin 2018 aura l'obligion de voter:
1- sur des eventuelles augmentations des frais de compétitions pour 2018-19
2- retroactivement sur les augemtations des frais de certaines compétitions pour 2017-2017-18*

Si accepté, les clubs qui ont fait protêt devront payer le montant du. Si rejeté le montant disputé sera remboursé. Ceci était provisionné au budget.